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Фудбалери бањалучког Борца су првенствену паузу због наступа репрезентација у
квалификацијама за Европски шампионат искористили да одраде мини циклус припрема
у СРЦ "Хајдучке воде" и како би се што боље упознали са новим шефом стручног штаба
Петром Курћубићем.

  

      

  

Након шест освојених бодова у исто толико уводних кола у БХ Телеком Премијер лиги
Борац је у ситуацији када му је предстојећи дуел против Травника (сриједа, 19:30) од
велике важности јер само побједом се може вратити пољуљано самопоуздање. Сваки
нови кикс на домаћем терену знатно би отежао ситуацију. Свјесни су тога и у редовима
црвено-плавих.

  

- Нама је приоритет да покушамо уиграти све линије тима и да се кроз разговор са
играчима упознам најбоље што могу са сваким од њих. Радимо напорно, два пута
дневно, што је један од предуслова да наставак шампионата дочекамо потпуно
спремни  – истакао је нови шеф стручног штаба Петар Курћубић.

  

Курћубићу је на располагању комплетан играчки кадар, млади Реџић се у потпуности
вратио тренинзима, а радује и податак да нема повријеђених. Иако је било планирано да
екипа борави у Дрвару током ових мини припрема, руководство клуба је одабрало
планину Борја.
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- Одличан потез смо направили доласком у СРЦ "Хајдучке воде", гдје смо наишли
на љубазне домаћине и гостопримство какво се само пожељети може. На услузи су
нам фудбалски терен, теретана и сауне, као и пратећи објекти који ову дестин ациј
у чине привлачном
– рекао је директор ФК Борац Роберт Зрилић.

  

  

Експедиција Борца у СРЦ "Хајдучке воде" остаје до недјеље, када се враћа у Бањалуку,
гдје ће тренирати до сусрета са Травником. Биће то деби тренера Курћубића на клупи
црвено-плавих, а у клубу из Платонове очекују да ће нови стратег својим знањем и
искуством помоћи да клуб изађе из тренутне резултатске кризе.
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